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Protokół Nr VI/2024
z VI sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

która odby4a się w dniu 25 września 2024 r.
w godzinach od 8:00 do 11:30.

I częś5 sesji- Urząd Miejski w Sępólnie Krajeńskim
sala im. L. Prądzyńskiego, ul. Tadeusza Kościuszki 11,
godzina 8:00

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w
Sępólnie Krajeńskim ul. Tadeusza Kościuszki 11.

Sesja nagrywana przy u0ciu systemu elektronicznego.

Ad. 1. Otwarcie sesji

Otwarcia VI sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokonal Pan Artur Juhnke
Przewodniczący Rady Miej skiej.

Poinformował, że sesja będzie utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i
dźwięk. Nagrania z sesji są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na
stronie internetowej gminy oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. Administratorem
danych osobowych jest Burmistrz Sępólna Krajeńskiego. Pełną klauzulę informacyjną
dotyczącą nagrywania i transmisji sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim można
znaleźć na stronie internetowej Gminy Sępólno Krajeńskie w załdadce Rada Miejska
oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie oraz na
drzwiach wejściowych na posiedzenie sesji. Poprosił o przestrzeganie przepisów
związanych z ochroną danych osobowych RODO.

Następnie Przewodniczący RM przywitał :
- radnych Rady Miejskiej,
- Pana Jarosława Tadycha Starostę Sępoleńskiego,
- Pana Marka Charta Przewodniczącego Rady Powiatu,
- Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Pana Marka Zieńko Zastępcę Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,
- Pana Dariusza Wojtanię Sekretarza Gminy,
- Panią Jadwigę Bukolt Prezesa ZNP Oddział w Sępólnie Krajeńskim,
- Pana Zbigniewa Marka Tymeckiego Dyrektora Zakładu Obsługi Oświaty
Samorządowej w Sępólnie Krajeńskim oraz dyrektorów szkół z terenu gminy,
- Panią Dagrnarę Fabiszak Radcę Prawnego Urzędu Miejskiego w Sępólnie
Krajeńskim,
- dyrektorów jednostek organizacyjnych,
- kierowników Referatów Urzędu Miejskiego,
- Panie i Panów sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli,
- media oraz wszystkich pozostałych obecnych na sesji, a także oglądających w
mediach.

Lista obecności Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli z Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego, zaproszonych gości, pracowników
jednostek organizacyjnych oraz pozostałych osób uczestniczących w sesji RM sta?nowi
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załącznik nr 2 do protokołu.

a) stwierdzenie quoriim,

Przewodniczący RM stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest
quorum, przy którym Rada Miejska w Sępólnie Krajeńskim
i podejmować prawomocne uchwa?ły.

Lista radnych RM biorących udział w sesji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

b) przedstawienie porządku obrad,

Przewodniczący RM poinformował, że porządek obrad radni otrzymali
z zawiadomieniem o sesji.

15 co stanowi

może obradować

WlaaZ

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Następnie poinformował, że Burmistrz Sępólna Krajeńskiego zwrócił się z prośbą o
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy
finansowej dla Gminy Lądek-Zdrój. Radni projekt uchwa?ły otrzyrnali pocztą
elektroniczną i mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący RM
poprosił Burmistrza Sępólna Krajeńskiego o uzasadnienie swojego wniosku.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego stwierdził, że Gmina Sępólno Krajeńskie w swojej
historii też doświadczyła tego typu zdarzeń, gdzie wystarczy wspomnieć nawa?łnicę z
roku 2017, która spustoszyła 2/3 naszej gminy, gdzie było wielu poszkodowanych
mieszkańców. W tym czasie Gmina Sępólna Krajeńskie uzyska?ła pomoc od różnych
sarnorządów i nie trzeba przekonywać Gminy Sępólno Krajeńskie jak wa?źna jest
każda złotówka, i każda pomoc rzeczowa w takim czasie. Sytuacja na południu i
południowyrn zachodzie Polski jest tragiczna, ponieważ przeszła powódź, która
zniszczyła nie tylko dobytek i mienie mieszka?ńców, ale równiez infrastrukturę
samorządową, publiczną, gdzie wszystko wyrnaga natychmiastowej naprawy i
znacznych środków finansowych. Mimo, ze ta pomoc płynie szeroko z calej Polski, to
Gmina Sępólno Krajeńskie w swojej działalności też doświadczyła ta?kiej pomocy i jest
tym samym zobowiązana, aby pomóc sarnorządom na południu Polski. Następnie
wyj aśnił dlaczego wyznaczono Lądek-Zdrój. Wskazał, ze w pierwszych dniach powodzi
mowa była o samorządach, które najbardziej ucierpiały i zaczęło się od Głuchołaz,
Stronia Śląskiego, Lądka-Zdrój. Póżniej fala powodziowa szła dalej, gdzie cierpia?ły
kolejne gminy. W tym czasie Gmina Sępólno Krajeńskie nawiązała już kontakt z
władzami Lądka-Zdroju, sugerując im pomoc, dlatego uchwała o udzieleniu pomocy
finansowej dla Gminy Lądek-Zdrój w wysokości 30 tys. zł.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad
poprzez wprowadzenie do porządku obrad do punktu 7, podpunkt h) projektu
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lądek- Zdró3. Poprosił
wyniki głosowa?nia odnotować w protokole sesji.

Zmiana porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad do punktu 7,
podpunkt h) projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy
Lądek- Zdrój została przyjęta następującymi głosa?mi:

za- 15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowa?nia imiennego stanow' załącznik nr 5 do protokołu.
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lądek-Zdrój
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Wobec tego, że nikt więcej nie zło$ł wniosku o zmianę porządku obrad
Przewodniczący RM odczytał porządek obrad po zmianie.

Porządek obrad po zmianie:

I część sesji - Urząd Miejski w Sępólnie Krajeńskim
sala im. L. Prądzyńskiego ul. Tadeusza Kościiiszki 11, g?odzina 8,00

1. Otwarcie sesji:
a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z dzialalności w okresie między
sesjarni, w tyrn z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie między
sesjarni.

5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

6. Wolne wnioski i informacje.

7. Podjęcie uchwal w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie,

b) zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2024 rok,

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-
Katolickiej pw. św. Mateusza Apostoła i Ewangelisty w Wałdowie,

d) przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji projektu ,,Klub Integracji
Społecznej w Sępólnie Krajeńskim" w rarnach Priorytetu 8 Fundusze
europejskie na wsparcie w obszarze rynku pracy, edukacji i włączenia
społecznego Działania 08.20 Aktywne włączenie społeczne Celu
szczegółowego: 4.H Wspieranie aktywnego włączenia społecznego w celu
promowania równości szans, niedyskryrninacji i aktywnego uczestnictwa, oraz
zwiększanie zdolności do zatrudnienia, w szczególności grup w niekorzystnej
sytuacji prograrnu Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021-2027,

e) wyraźenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie
publicznego transportu zbiorowego,

f) sprzeda$ części udzialu w nieruchomości położonej przy ul. Tadeusza
Kościuszki7 w Sępólnie Krajeńskim,
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g) sprzeda0 nieruchomości gruntowej położonej we wsi Skarpa gm. Sępólno
Krajeńskie.

h) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lądek-Zdrój.

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego Rady o
udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i zapytania
zgłoszone na poprzedniej sesji.

9. Odpowiedzi na wolne wnioski.

II część sesji - hala widowiskowo-sportowa KRAJNA ARENA
w 8ępólnie Krajeńskim, ul. Chojnicka 19?ina 10,00

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sępólno Krajeńskie.

11. Wręczenie stypendiów, nagród i wyróżnień Gminy Sępólno Krajeńskie dla
uczniów za uzyskane w poprzednim roku szkolnyrn wyniki w nauce oraz
szczególne osiągnięcia edukacyjne, artystyczne i sportowe.

12. Za?kończenie sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdzil że Rada Miejska będzie obradowała
według przedstawionego porządku obrad.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz przesłany radnym za pomocą poczty elektronicznej. Następnie zapytał
radnych o ewentualne uwagi do protokołu.

Głos zabrał radny RM Janusz Tomas, który ze względu na napięty harmonogram, w
tym dużą ilość uchwa?ł, zaproponowal aby sprawozdanie Pana Burmistrza i Pana
Przewodniczącego nie były odczytywane i stanowiły za?łącznik do protokołu.

Przewodniczący RM stwierdził, ze w pierwszej kolejności zostanie przeprowadzone
głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu, a następnie wniosek złożony przez Pana
radnego RM.

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższyrn Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z V sesji Rady Miejskiej został przy5ęty następującyrni głosami:

za- 15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM zwrócił się z pytaniem do Pa?ni mecenas, czy nale$
przegłosować zgłoszony wniosek.
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Pani mecenas potwierdziła zasadność przegłosowania wniosku.
Następnie Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad wnioskiem zgłoszon3mi przez
radnego RM Janusza Tomasa. Ponadto poinformował, że radni otrzymali
sprawozdania i mieli możliwość zapoznania się z nimi, a w razie ewentualnych pytań
zostaną udzielone odpowiedzi.

Wniosek radnego J. Tomasa - nie odczytywać sprawozdania Burmistrza Sępólna
Krajeńskiego i Informacji Przewodniczącego RM został przyjęty następującyrni
głosarni:

za- 15 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnalo się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknąl ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

W związku z przyjętym wnioskiem o nieodczytywanie sprawozdania, Sprawozdanie
Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między sesjami tj. od dnia
28 sierpnia 2024r. do 25 września 2024r., w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej
stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Pytań nie było.

Przewodniczący RM przeszedł do kolejnego punktu według porządku obrad.

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami.

W związku z przyjętym wnioskiem o nieodczytywanie informacji, Informacja
Przewodniczącego Rady Miej skiej z dzia?łalności w okresie między sesjarni, tj. w dniach
28 sierpnia 2024r. do 24 września 2024r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Pytań nie było.

Przewodniczący RM przeszedł do kolejnego punktu.

Ad.5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

Przewodniczący RM poinformował, źe między sesjami wpłynęła interpelacja radnego
RM Piotra Warmińskiego w sprawie budowy ulicy Niechorskiej i Rzecznej oraz
umieszczenie tej inwestycji w planie inwestycyjnyrn gminy w najbliższej perspektywie
finansowej 2025-2026, w pla?nie finansowym wydatków grniny lub umieszczeniem jej
na liście pozyskania finansowa?nia inwestycji ze środków zewnętrznych. Interpelacja
została przekazana Burmistrzowi Sępólna Krajeńskiego celem udzielenia odpowiedzi,
została umieszczona na stronie Biuletynu Informacji Publicznej, na stronie Gminy
Sępólno Krajeńskie oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego.

Kserokopia pisma dot. interpelacji stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chcia?łby dzisiaj zlo0ć interpelację lub
zapytanie, to poprosił o jej odczytanie i złożenie na jego ręce.
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Nikt nie zło$ł interpelacji i zapytania, dlatego Przewodniczący RM zarnkną?ł ten punkt
i przeszedł do kolejnego.

Ad.6. Wolne wnioski i informacje.

Przewodniczący RM otworzył ten punkt porządku obrad.

Głos zabral Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który przekazal informację dotyczącą
tego jaką pomoc udzieli Gmina Sępólno Krajeńskie poszkodowanym na skutek
powodzi. Wyjaśnił, że oprócz uchwa?ły w sprawie pomocy dla Gminy Lądek-Zdrój w
wysokości 30 tys. zł, która zapewne będzie dzisiaj podjęta, to gmina ogłosiła także
zbiórkę od mieszkańców naszej gminy. Burmistrz Sępolna Krajeńskiego podziękował
wszystkim, którzy dokonali wpłat na to konto, na dzień dzisiejszy jest zebrane ponad
45 tys. zł i te wpłaty są od 10 zł po kwotę 2 tys. zł. Dodał, że zna osoby, które same
potrzebują pomocy, ale wpłaciły po 10 zł na pomoc tyrn, którzy tej pomocy oczekują.
Stwierdził także, że zbiórka ta będzie prowadzona jeszcze przez jakiś czas, a następnie
środki te zostaną wprowadzone do budżetu, aby przekazać je kolejnej wybranej
gminie, o której zadecydują radni. Ponadto wskazał, ze prowadzona jest zbiórka
darów rzeczowych, gdzie wspólnie z powiatem zosta?ł utworzony punkt zbiórki. Dzięki
,$czliwości firmy Duko jest to prowadzone w hali przy ulicy Sldadowej i tarn można
składować potrzebne rzeczy. Niedługo zbiórka ta zostanie zakończona i transportem
pojedzie na południe Polski. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego poinformowa?ł, że
również nasi stra?żacy byli już na miejscu udzielać pomocy poszkodowanyrn. Dodał,
że zbiórkę prowadzi również Caritas. Podkreślił, że wszyscy jesteśmy zaang.iowani w
to, aby ta pomoc trafiła na południe, bo doświadczeni historią naszej gminy wiemy,
że każda złotówka, każda rzecz, ka?żda pomoc się liczy, a zawsze będzie tego za malo.
Jeszcze raz skierował podziękowania dla mieszka?ńców gminy, bo jest pod wra?ża?niem
szczególnie tej zbiórki finansowej.

Głos zabra?ł radny RM Jacek Kapsa, który zwrócił się z wnioskiem dotyczącym
udzielenia informacji na temat rozstrzygnięcia konkursu na nazwę ronda
zlokalizowanego u zbiegu ulic Odrodzenia, Kościuszki i Popiełuszki, gdzie termin
składania propozycji na nazwę tego ronda minął pod koniec lipca tego roku. Radny
RM zapyta?ł, czy komisja odpowiedzialna za wybór nazwy podjęła już decyzję i kiedy
można spodziewać się ogłoszenia wyników konkursu oraz czy wiadomo, kto został
zwycięzcą, a ta?kże kiedy planowane jest ogłoszenie wyników. Doda?ł, że temat budzi
spore zainteresowanie wśród mieszkańców, dlatego prosi o odpowiedź.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego stwierdził, że informacja ta została zawarta w
sprawozdaniu z działalności. Następnie wyjaśnił, że zakończyły się obrady komisji,
która została powołana do wyłonienia nazwy, gdzie było rozpatrywanych 9 propozycji
i ostatecznie komisja zaopiniowa?ła nazwę Rondo Unii Europejskiej. Stwierdził także,
że jest to tylko opinia i żeby weszła ona w ,$cie, to Rada Miejska powinna podjąć
stosowną uchwa?łę, która zostanie zaproponowana na kolejnej sesji, aby temat
sfinalizować. Nadawanie nazw ulic, rond, skrzyzowaxi jest kompetencją Rady
Miejskiej, a komisja zakończyła swoją pracę, wskazując na nazwę Ronda Unii
Europejskiej. Wszystkie propozycje były analizowane i uzasadniane, a ostatecznie
została wybrana ta nazwa.

Przewodniczący RM przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
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al) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali
zawiadomieniem o sesji.

WTaZ Z

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, źe zmiana Wieloletniej Prognozy
Finansowej związana jest z aktualizacją okresu realizacji części przedsięwzięć m.in.
tych związanych z opracowaniem dokumentacji projektowej dróg, i terenów
inwestycyjnych oraz z aktualizacją wartości zadania dotyczącego remontu muru
kościoła w Wałdowie w związku ze zwiększeniem kwoty na to zadanie. Aktualizuje się
również dochody i wydatki do wysokości określonych w uchwale budżetowej.

Projekt uchwały zostal przedstawiony na Komisji Budżetu i zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zamla'iął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwala zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie została przy5ęta następującymi głosarni:

15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymalo się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

za -

Uchwała Nr VI/45/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
września 2024 r. zmieniaiąca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budźetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2024 rok

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmiana uchwaly związana jest ze
zwiększeniem planów dochodów i wydatków o kwotę 390 916,34 zł. Dodala, że do
najistotniejszych zmian w pozycji planu możemy zaliczyyć:
- projekt Klub Integracji Społecznej w Sępólnie Krajeńskim, który będzie realizowany
przez CUS,
- dotacje Wojewody na zadania realizowane przez CUS,
- zabezpieczenie środków na modernizację ulicy Ogrodowej.
Nadmieniła, źe do projektu uchwały, który radni otrzyrnali wprowadza się
następującą zmianę związaną z udzieleniem dotacji dla Gminy Lądek-Zdrój na
usuwanie skutków powodzi, polegającą na przesunięciu środków w rozdziale 616 z §
4300 na § 2710 w wysokości 30 tys. zł. Pozostałe zmiany są tak jak w projekcie
budżetu.

Zarówno ta zmiana jak i poprzednia została przedstawiona na Komisji Budżetu i
zaopiniowana pozytywnie.
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Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwa?ła zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2024 rok została przyjęta następującyrni głosami:

15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymalo się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

za -

Uchwała Nr VI/46/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
września 2024 r. zmieniajsąca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2024 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-
Katolickiej pw. św. Mateusza Apostoła i Ewangelisty w Wałdowie

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwa?ły radni otrzyrnali
zawiadomieniem o sesji.

wraz z

Pani Marzena Stoltmann Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego
wyjaśniła, że zmiana wysokości kwoty udzielonej dotacji jest wynikiem
przeprowadzonego postępowania na wyłonienie wykonawcy. Doda?ła, że zwiększyła się
kwota zadania, a ksiądz dokonał wpłaty różnicy, dlatego udziela się dotacji w
wysokości 429 875 zł.

Projekt uchwały został przedstawiony i zaopiniowany pozytywnie na Komisji Budżetu
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwalę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-
Katolickiej pw. św. Mateusza Apostoła i Ewangelisty w Wałdowie została przyjęta
następującyrni głosarni:

15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się -O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

za -

Uchwała Nr VI/47/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
września 2024 r. zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii
Rzymsko-Katolickiej pw. św. Mateusza Apostoła i Ewangelisty w Wałdowie
stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

d) przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji projektu ,,Klub
Integracji Społecznej w Sępólnie Krajeńskim" w ramach Priorytetu 8
Fundusze europejskie na wsparcie w obszarze rynku pracy, edukacji i
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w4ączenia społecznego Działania 08.20 Aktywne wlączenie społeczne
Celu szczegokowego: 4.H Wspieranie aktywnego w4ączenia społecznego

w celu promowania równości szans, niedyskryminacji i aktywnego
uczestnictwa, oraz zwiększanie zdolności do zatrudnienia, w

szczególności grup w niekorzystnej sytuacji programu Fundusze
Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021-2027

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali
zawiadomieniem o sesji.

WTaZ Z

Pani Izabela Fr6hlke Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Sępólnie Krajeńskim
przedstawiła projekt uchwaly.

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Statutowej i Pomocy
Społecznej oraz Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, źe nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnla?iąl dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji projektu
,,Klub Integracji Społecznej w Sępólnie Krajeńskim" w rarnach Priorytetu 8 Fundusze
europejskie na wsparcie w obszarze rynku pracy, edukacji i włączenia społecznego
Działania 08.20 Aktywne włączenie społeczne Celu szczegółowego: 4.H Wspieranie
aktywnego włączenia społecznego w celu promowania równości szans,
niedyskryminacji i aktywnego uczestnictwa, oraz zwiększanie zdolności do
zatrudnienia, w szczególności grup w niekorzystnej sytuacji prograrnu Fundusze
Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021-2027 została przy5ęta następującymi głosarni:

15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się -O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

za -

Uchwała Nr VI/48/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
września 2024r. w sprawie przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji
projektu ,,Klub Integracji Społecznej w Sępólnie Krajeńskim" w ramach
Priorytetu 8 Fundusze europejskie na wsparcie w obszarze rynku pracy,
edukacji i włączenia społecznego Działania 08.20 Aktywne włączenie społeczne
Celu szczegółowego: 4.H Wspieranie aktywnego włączenia społecznego w celu
promowania równości szans, niedyskryminacji i aktywnego uczestnictwa, oraz
zwiększanie zdolności do zatrudnienia, w szczególności grup w niekorzystnej
sytuacji programu Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021-2027
stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

e} wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie
publicznego transportu zbiorowego

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwaly radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

W?-aZ Z
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Pani Beata Kozłowska Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła projekt
uchwały.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w
zakresie publicznego transportu zbiorowego została przyjęta następującymi głosa?rni:

za - 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się -O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Uchwała Nr VI/49/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
września 2024r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 21 do
protokołu.

r» sprzedaży części iidziałn w nieruchomości położonej przy ul. Tadeusza
Kośriiiszki7 w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformowa?ł, źe projekt uchwa?ły radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwaly został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie sprzedaży części udziału w nieruchomości położonej przy ul.
Tadeusza Kościuszki7 w Sępólnie Krajeńskim została przyjęta następującyrni
głosarni:

za - 15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się -O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Uchwała Nr VI/50/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
września 2024 r. w sprawie sprzedaży części udziału w nieruchomości położonej
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przy ul. Tadeusza Kościuszki7 w Sępólnie Krajeńskim stanowi zalyznik nr 23
do protokołu.

g) sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej we wsi Skarpa gm.
Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwaly radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknąl dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwala w sprawie sprzeda$ nieruchomości gruntowej położonej we wsi Skarpa gm.
Sępólno Krajeńskie została przyjęta następującymi głosarni:

15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się -O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

za -

Ucbwała Nr VI/51/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
września 2024 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej we
wsi Skarpa gm. Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

h) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lądek- Zdrój

Przewodniczący RM poinformował, ze projekt uchwaly radni otrzymali i dziś został
wprowadzony do porządku obrad.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, że uchwala dotyczy pomocy
finansowej dla Gminy Lądek- Zdrój z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi.
Uchwała będzie podstawą zawarcia umowy o udzielenie dotacji celowej ze środków
budżetu gminy w wysokości 30 tys. ZŁ Dodała, że szczegóły dotyczące udzielenia
pomocy, jak również rozliczenia tej dotacji zostaną zawarte w umowie zawartej
pomiędzy Gminą Sępólno Krajeńskie, a Gminą Lądek- Zdrój.

Projekt uchwaly został przedstawiony na Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim i zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.
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Uchwa?ła w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy L,ądek-Zdrój została
przy5ęta następującymi głosami:

15 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się -O radnych
W chwili głosowania obecnych było 15 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

za -

Uchwała Nr VI/52/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
września 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lądek-
Zdrój stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu z porządku
obrad.

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje
Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na

interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

Przewodniczący RM poinformowal, że otrzyrnał odpowiedzi na interpelacje:
- radnego RM Roberta Czerechowskiego w sprawie budowy nowego zejścia na tzw.
plażę ?Mara";
- radnego RM Jacka Kapsy w sprawie dotyczącej ilości prób ewakuacyjnych
przeprowadzonych w ostatnim roku szkolnym w każdej ze szkół podstawowych oraz
przedszkolach na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie oraz podjęcie działań przez
dyrektorów placówek oświatowych na terenie Gminy celem wdroźenia minimum dwa
razy w roku prób ewakuacyjnych;
- radnej RM Jadwigi Bukolt w sprawie podjęcia działań zmierzających do wykonania
przejścia dla pieszych w ciągu DW 241 na ulicy Tadeusza Kościuszki w Sępólnie
Krajeńskim (na wysokości sklepów KiK, Pepco i Rossmann);

Ponadto otrzyrnał odpowiedzi na zapytania złozone przez:
1. radnego RM Roberta Czerechowskiego w sprawie:

a) likwidacji napisów ,,SHOX";
b) czy Gmina Sępólno Krajeńskie idzie śladem opracowanego raportu ,,Strategia

rozwo5u Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021-2030? lub planuje inne
działania mające na celu zachęcenie do zamieszkania na terenie Gminy
Sępólno Krajeńskie;

c) czy Urząd Miejski ma w planach umiejscowienie nowych, nowoczesnych
,,witaczy? przy obwodnicy i ma calą strategię, która zwróci uwagę na walory
Gminy Sępólno Krajeńskie;

d) harmonogramu dot. zieleni miejskiej w Gminie Sępólnie Krajeńskim;

2. radnego RM Roberta Siega w sprawie, czy sprawa budowy ścieżki przy DW 241 na
odcinku Sępólno Krajeńskie - Więcbork została procedowana i na jakim jest etapie
postępowanie.

Przewodniczący RM ponadto wskazal, że wpłynęła również odpowiedź na interpelację
radnego RM Piotra Warmińskiego, która została złożona między sesjarni w sprawie
budowy ulicy Niechorskiej i Rzecznej oraz umieszczenie tej inwestycji w planie
inwestycyjnyrn grniny w najbliższej perspektywie finansowej, w planie finansowyrn
wydatków gminy lub umieszczeniem jej na liście pozyskania finansowania inwestycji
ze środków zewnętrznych.

Kserokopia odpowiedzi na interpelację stanowi załącznik nr 28 do protokołu.
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Poinformował, źe wszystkie odpowiedzi zostały przekazane radnyrn, zarnieszczone na
stronie Biuletynu Informacji Publicznej, na stronie internetowej Gminy Sępólno
Krajeńskie oraz wywieszone na tablicy ogłoszeń UM, więc nie będą odczytane.

Nikt nie zabrał głosu, w związku z tyrn Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i
przeszedł do kolejnego punktu.

Ad. 9. Odpowiedzi na wolne wnioski

Przewodniczący RM otworzył kolejny punkt porządku obrad i poinformował, że na
złożony w dniu dzisiejszym wniosek przez radnego RM Pana Jacka Kapsę odpowiedź
już została udzielona przez Burmistrza Sępólna Krajeńsłciego.

Następnie Przewodniczący RM poprosił o udzielenie odpowiedzi na wnioski
poprzednich sesji RM.

z

Ponadto poinformował, że został zrealizowany wniosek dotyczący umieszczenia w
Biuletynie Informacji Publicznej zakładki z danymi kontaktowymi radnych celem
ułatwienia mieszkańcom kontaktu. Służbowe e-maile radnych zostały umieszczone w
BIP.

Następnie Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu GKR udzielił wyjaśnień do wniosku
dotyczącego zalewania po deszczach wjazdu na teren po byłym Stolbudzie. Stwierdził, źe
nie chodzi o wjazd, lecz o sam plac mieszczący się między budynkarni. Poinformował, że
przeprowadzono czyszczenie studzienki rewizyjnej oraz czyszczenie odpływu z tej
studzienki, a tak,;e Zakład Transportu i Usług dokonał pogłębienia rowu, do którego
odpływają wody opadowe z nieruchomości. Dodał, że przy duźych deszczach trzeba się
liczyć z utrudnieniarni.

Pytań do udzielonych odpowiedzi nie było, więc Przewodniczący RM zamknął ten
punkt.

Następnie Przewodniczący RM ogłosił przerwe, w obradach sesji RM do godziny 10:00
oraz poinformowal, że druga część sesji odbędzie się w Centrum Sportu i Rekreacji w
Sępólnie Krajeńskim, na którą serdecznie zaprasza.

II częś«: sesji- hala widowiskowo - sportowa KRAJNA ARENA
w Sępólnie Krajeńskim, ul. Cboinfcka 19, godzina 10:00

Po przewie Przewodniczący RM wznowił obrady VI sesji Rady Miejskiej

Rada Miejska obradowała w 13 osobowym składzie. Nieobecny radny RM Tobiasz
świniarski, który usprawiedliwił swoją nieobecność oraz radny RM Janusz Tomas.

Przewodniczący RM przypomniał, że sesja będzie utrwalana za pomocą urządzeń
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania z sesji są udostępnia?ne w Biuletynie
Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz w sposób zwyczaj-owo
przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Burmistrz Sępólna Krajeńskłego.
Pełną klauzulę informacyjną dotyczącą nagrywania i transmisji sesji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim można znalezć na stronie internetowej Gminy Sępólno
Krajeńskie w zakładce Rada Miejska oraz na stronie Biuletynu Informacji -Publicznej
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Gminy Sępólno Krajeńskie oraz na drzwiach wejściowych na posiedzenie sesji.
Poprosił o przestrzeganie przepisów związanych z ochroną danych osobowych RODO.

Pan Artur Juhnke Przewodniczący RM na II części sesji Rady Miejskiej pr?ital
przede wszystkim wyróżnionych uczniów, nauczycieli, rodziców, d-ziadków i
wszystkich opiekunów, którzy przyjęli zaproszenie, a następnie otworzył kolejny
punkt porządku obrad.

Ad. 10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sępólno
Krajeńskie.

Przewodniczący RM poinformował,
zawiadomieniem o sesji.

Że informację radni otrzyrnali Wl'aaZ Z

Pan Zbigniew Marek Tymecki Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Sarnorządowej w
Sępólnie Krajeńskim przedstawił kilka informacji na temat sytuacji w oświacie w
Gminie Sępólno Krajeńskie, które zaprezentowa?ł i omówił za pomocą prezentacji
multimedialnej.

Ponadto Pan Tymecki wskazał, że w odpowiedzi na potrzeby powodzian Gmina
Sępólno Krajeńskie działając w porozumieniu z dyrektorarni szkói Panem
Burmistrzem oraz Dyrektorem Centrum Sportu i Rekreacji kilka dni temu zgłosiła
swój akces do Zwipku Miast Polskich dotyczący przy5ęcia 35 uczniów z dowolnej
szkoły, z terenów powodziowych na okres dwóch tygodni. Dzieci będą chodziły do
wskazanych szkół, które zgłosiły chęć przyjęcia dzieci. Będą mieszkaly w Centrum
Sportu i Rekreacji, gdzie będą otrzyrnywać wy?enie, a jeżeli będzie taka potrzeba
to ZTiU dowiezie te dzieci do dowolnej wybranej szkoły. Obecnie gmina oczekuje na
odpowiedź z Ministerstwa Edukacji i Związku Miast Polskich, jeżeli tak się stanie to
w szkole nale$ oczekiwać nowych kolegów i koleżanki z południa Polski.

Na zakończenie Pan Tymecki przedstawił potrzeby ja?kie występują w oświacie, a
następnie pogratulowa?ł uczniom, nauczycielom, dyrektorom oraz wszystkim
rodzicom i dziadkom.

Informacja stanowi załącznik nr 29 do protokołu.
Wydruk z prezentacji stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabral głosu, wobec tego Przewodniczący RM podziękował za przygotowanie
informacji, następnie zamknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad. 11. Wręczenie stypendiów, nagród i wyróżnień Gminy Sępólno Krajeńskie
dla uczniów za uzyskane w poprzednim roku szkolnym wyniki w nauce oraz

szczególne osiągnięcia edukacyjne, artystyczne i sportowe.

Przewodniczący RM otworzył kolejny punkt porządlm obrad, a następnie wskazał, że
ogromną dumą napawa go fakt, że w naszej grninie są młodzi ludzie ceniący mądrość
i wykszta?łcenie, że zmierzają oni do jak najlepszych wyników w sporcie, czytelnictwie,
malarstwie i w ka;żdej innej formie rozwijania swoich talentów.
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Stwierdził, źe wierzy iż praca, którą wkładają jest przyjemnością, realizacją marzeń i
powodem do radości, a jej efekty są żródłem satysfakcji. Przewodniczący RM ?czył
uczniom nieustającej ciekawości w poznawaniu świata, niezłomnej wiary w sens
nauki, niegasnącego zapału oraz zadowolenia z wyników codziennej pracy. Następnie
zwrócił się do rodziców i opiekunów laureatów stwierdzając, że ma ogromny zaszczyt
i osobistą przyj emność pogratulować wychowania niezwyldych, młodych ludzi, którzy
osiągają sukces w nauce, sporcie, czytelnictwie i wielu innych dziedzinach
związanych z osobistyrn rozwo5em.
Na zakończenie w imieniu swoim oraz radnych Rady Miej skiej w Sępólnie Krajeńskim
pogratulowa?ł rodzicom i ich pociechom dotychczasowych sukcesów. Dodał, że z
zadowoleniem będą obserwować i w miarę możliwości wspierać dalszy rozwój tak
wspaniałych umiejętności i talentów.

Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wraz z Panem Arturem
Juhnke Przewodniczącym Rady Miejskiej wręczyli listy gratulacyjne uczniom, którym
przyznano stypendia za bardzo dobre wyniki w nauce oraz wręczyli nagrody tyrn
uczniom, którzy osi<nęli wybitne sukcesy w konkursach przedmiotowych i
sportowych w ubiegłyrn roku szkolnym 2023 / 2024.

Listy nagrodzonych i wyróżnionych uczniów stanowią załącznik nr 31 i nr 32 do
protokołu.

Następnie głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który równieź pogratulował
uczniom wysokich wyników w nauce i wysokich osiągnięć sportowych oraz w innych
konkursach. Wskazał, że, nie byłoby to możliwe gdyby nie praca pedagogów, dlatego
na sesji poświęconej oświacie i wyróźnieniu uczniów za bardzo dobre w5rniki,
podziękowania zostaną wręczone także pedagogom, którzy wło0li du?ży wysiłek w to,
aby uczniowie mogli dzisiaj na tej uroczystej sesji odbierać stypendia i nagrody.
Ponadto podziękował rodzicom, którzy wspierają dzieci w edukacji i cieszą się z ich
wyników.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego oraz Przewodniczący Rady Miejskiej przekazali
podziękowania wyróżnionyrn nauczycielom.

Lista wyróźnionych nauczycieli stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

Po wręczeniu wyróźnień Przewodniczący RM również podziękował nauczycielom,
którzy swoją pracą i powołaniem, kształcą i wychowują kolejne pokolenia
mieszkańców grniny. Podkreślił, że zadanie, którego podjęli się nauczyciele jest
wielkim wyzwaniem, dlatego w imieniu swoim i radnych Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim podziękowal za codzienny wysiłek i osobiste zaangaźowffiie.

Następnie Przewodniczący RM zapytal, czy ktoś z radnych lub zaproszonych gości
chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Nikt nie zabral głosu, więc Przewodniczący RM zarnla'iął ten punkt obrad i przeszedł
do kolejnego punktu.

Ad. 12. Zakończenie sesji

O godz. 11:30 w zwiqku z wyczerpaniem porzqdku obrad Pan Artur Juhnke
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim za udzial w sesji. ZamknJ
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sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim wypowiadając słowa ,,Zarnykarn VI sesję
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim?.

Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 10 pa?ździernika 2024 roku.

Ob7adom Haazewodniczył:

Przewo'daiczą«
Artur

y Miejskiej

.e

Protokołowała:

l'x. ',"Izg ikaĆ

mgr Mirena Frosina

Kierownik Referatu Organizacyjnego
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